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Grafická  príloha  k  odbornému  profilu  prof. Jozefa Janovca –  
 

Volebná jar 2014 na MTF STU Trnava 

Motto: „Vždy ide hlavne o človeka“ 

kandidáta  pre  volby dekana  



Slovo na úvod 

 
Kandidát pre voľby dekana prof. Jozef Janovec sa nedávno zúčastnil 

diskusie s piatimi členmi akademickej obce. Diskutujúci vystupujú ako 

profesor Emericus, Mária Kantorová, Adrián Doktor-Vydumaný, Anna 

Usilovná a Peter Študent, lebo si neželali zverejniť svoju identitu. 

Nasledujú otázky a odpovede týkajúce sa odborného profilu 

kandidáta. 

 

Odborný  profil 

 Kandidát: prof. Ing. Jozef Janovec, DrSc. 

 



 2.1 
 

Otázka od profesora Emerica:  

V roku 2009 Vám rektor STU udelil ocenenie 

„Profesor roka“. Mohli by ste nám niečo prezradiť 

o svojej pedagogickej kariére?  
 

Odpoveď kandidáta:  

S učením na vysokých školách som začal 

začiatkom deväťdesiatych rokov minulého 

storočia. Doposiaľ som učil na troch slovenských 

univerzitách (UPJŠ, TUKE a STU) a doktorandov 

som viedol aj na SAV. Docentom som sa stal 

v roku 2000 a za profesora ma vymenoval 

prezident republiky v roku 2008, teda rok pred 

získaním ocenenia „Profesor roka“. 

 



2.2 
 

Otázka od Márie Kantorovej:  

Koľko doktorandov ste doposiaľ vychovali? 
 

Odpoveď kandidáta:  

Zatiaľ šiestich. Každý z nich sa ďalej venuje 

výskumnej alebo vývojovej činnosti. 

Momentálne školím troch interných 

a jedného externého doktoranda. Hlavne tí 

interní, Libor Ďuriška, Marek Adamech 

a Jozef Mišík, mi svojim prístupom k práci 

a dosiahnutými výsledkami robia radosť. 

 

 



2.3   
 

Otázka od Petra Študenta:  

Používate pomerne zriedkavý titul DrSc. Čo je to za 

titul a ako sa dá dosiahnuť? 
 

Odpoveď kandidáta:  

Doktor vied (DrSc.) je najvyššia vedecká hodnosť, aká 

sa dá na Slovensku dosiahnuť. Podmienkou získania 

tejto hodnosti je úspešná obhajoba „veľkej“ doktorskej 

dizertačnej práce, ako aj kredit medzinárodne 

uznávaného  odborníka preukázaný kvalitnou 

publikačnou činnosťou, vysokou citačnou odozvou na 

vlastné vedecké práce, vedením medzinárodných 

projektov, výchovou doktorandov a pod. Hodnosť 

DrSc. mi udelila Vedecká rada našej univerzity v roku 

1998, teda v čase, keď som ešte bol zamestnancom 

SAV. 

 



2.4 
 

Otázka od Adriána Doktor-Vydumaného:  

Mohli by ste nám priblížiť svoje scientometrické 

parametre? 
 

Odpoveď kandidáta:  

V databáze Web-of-Science mám evidovaných 80 

publikácií v karentovaných a/alebo impaktovaných 

časopisoch a okolo 320 citácií. Viedol som 17 

projektov, z toho 5 medzinárodných alebo 

bilaterálnych. Vypracoval som aj niekoľko 

znaleckých posudkov a okolo 80 expertíznych 

posudkov spravidla pre komerčných partnerov. 

 



 2.5 
 

Otázka od Anny Usilovnej:  

Stíhate sa popri riadiacich funkciách venovať aj 

výskumu? Ak áno, akým témam sa venujete? 
 

Odpoveď kandidáta:  

Momentálne sa so svojimi spolupracovníkmi 

venujem hlavne štúdiu štruktúrne komplexných 

fáz v kovových systémoch zo štruktúrneho 

a termodynamického hľadiska. Výstupom sú 

napríklad spresnené fázové diagramy. 

V minulosti som sa podrobne zaoberal 

fázovými transformáciami a segregáciou 

v žiarupevných legovaných oceliach pre 

energetiku. 


